

No. 8640. OPTIONAL PROTOCOL TO THE VIENNA CONVENTION ON CONSULAR RELATIONS CONCERNING THE COMPULSORY SETTLEMENT OF DISPUTES. DONE AT VIENNA ON 24 APRIL 1963¹

N° 8640. PROTOCOLE DE SIGNATURE FACULTATIVE À LA CONVENTION DE VIENNE SUR LES RELATIONS CONSULAIRES CONCERNANT LE RÈGLEMENT OBLIGATOIRE DES DIFFÉRENDS. FAIT À VIENNE LE 24 AVRIL 1963¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

17 December 1985

NETHERLANDS

(For the Kingdom in Europe and the Netherlands Antilles. With effect from 16 January 1986.²)

Registered ex officio on 17 December 1985.

ADHÉSION

Instrument déposé le :

17 décembre 1985

PAYS-BAS

(Pour le Royaume en Europe et les Antilles néerlandaises. Avec effet au 16 janvier 1986².)

Enregistré d'office le 17 décembre 1985.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 596, p. 487; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 9 to 15, as well as annex A in volumes 971, 1000, 1037, 1059, 1090, 1092, 1137, 1157, 1194, 1198, 1215, 1279 and 1333.

² The Government of the Netherlands declared that, following the granting on 1 January 1986 of internal autonomy to Aruba, which was until then part of the Netherlands Antilles, the above-mentioned Protocol applies to the Netherlands Antilles and also to Aruba.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 596, p. 487; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n^{os} 9 à 15, ainsi que l'annexe A des volumes 971, 1000, 1037, 1059, 1090, 1092, 1137, 1157, 1194, 1198, 1215, 1279 et 1333.

² Le Gouvernement néerlandais a déclaré que, à la suite de l'octroi, le 1^{er} janvier 1986, de l'autonomie interne à Aruba, qui faisait jusqu'à cette date partie des Antilles néerlandaises, le Protocole susmentionné s'applique aux Antilles néerlandaises et également à Aruba.